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Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko 2021 m. rugsėjo 14 d. nuotoliniu būdu per „ZOOM“ platformą. 

Posėdžio pirmininkas Skaidrutė Žukauskienė. 

Posėdžio sekretorius Raimondas Augustis 

Posėdyje dalyvavo 12 tarybos narių.  

Svečio teisėmis posėdyje dalyvavo direktoriaus pavaduotojos ugdymui Lina Bartkevičienė ir  Aušra 

Kudrevičienė, direktoriaus pavaduotojas ūkio ir bendriesiems reikalams Rojus Šadurskas.  

Pastaba. Dėl nepakankamo tėvų atstovų dalyvavimo posėdyje nebuvo reikiamo kvorumo (būtinas 3 

tėvų atstovų dalyvavimas), tačiau Tėvų atstovai - Tarybos pirmininkė Giedrė Genevičiūtė – Janonė 

ir Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė balsavo vėliau. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Svarstyta ar pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021 – 2022 ir 2022 -2023 

mokslo metų priešmokyklinio,  pradinio ir pagrindinio ugdymo programų ugdymo planui. 
 

POSĖDŽIO EIGA.  

1. SVARSTYTA. Ar pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021 – 2022 ir 2022 -2023 

mokslo metų priešmokyklinio,  pradinio ir pagrindinio ugdymo programų ugdymo planui. Tėvų 

atstovai turėjo pastabų dėl ugdymo plane įrašytų mokinių patyčių prevencijos programos 

pasirinkimo. Buvo pažymėta, kad ugdymo plane numatyta „Lions Quest“ programa pasirinkta 

nederinant su tėvų bendruomene. Mokytojų atstovai pažymėjo, kad dabar veikianti „Olweus“ patyčių 

prevencijos programa neatitinka bendruomenės poreikių, turi mažai priemonių kurias galėtų naudoti 

mokytojai ją vykdydami ir todėl yra neefektyvi. Direktoriaus pavaduotojos ugdymui Lina 

Bartkevičienė ir  Aušra Kudrevičienė paaiškino, kad programa kol kas nėra pasirinkta ir įsigyta. Šiuo 

metu mokytojai yra tik supažindinami su šia programa. Kadangi tėvų atstovai nesutiko, kad patyčių 

prevencijos programa būtų priimta be tėvų bendruomenės pritarimo, diskusijų metu sutarta, kad prie 

patyčių programos pasirinkimo bus grįžta vėliau ir 2021-2022 ir 2022-2023 ugdymo programoje 

neįvardinti programos kol ji nebus pasirinkta. 

 Tarybos posėdžiui pirmininkavusi mokytoja Skaidrutė Žukauskienė pasiūlė balsuoti dėl pirmo 

darbotvarkės klausimo. Balsuojant už tai ar pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021 

– 2022 ir 2022 -2023 mokslo metų priešmokyklinio,  pradinio ir pagrindinio ugdymo programų 

ugdymo planui, balsai pasiskirstė taip: 

 Pritarė – 11;  

Susilaikė – 3;  

Nepritarė – 0.  

NUTARTA. Pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos 2021 – 2022 ir 2022 -2023 mokslo 

metų priešmokyklinio,  pradinio ir pagrindinio ugdymo programų ugdymo planui. 

 

Posėdžio pirmininkė                     (e-parašas)                                     Skaidrutė Žukauskienė 

 

Posėdžio sekretorius                 Raimondas Augustis 



 

KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 
 

2021-09-14  
 

 

1. Skaidrutė Žukauskienė  

2. Jūratė Grinkevičienė 

3. Birutė Gudonienė 

4. Renata Sausaitienė 

5. Jūratė Šeškevičienė 

6. Laima Gervickienė  

7. Raimondas Augustis 

8. Irena Budrikienė (bendruomenės atstovė nuo mokytojų) 

9. Martyna Lažauninkaitė 

10. Ugnė Zakarevičiūtė  

11. Dominykas Lažauninkas  

12.  Laurynas Žilinskas   

13. Lina Bartkevičienė (direktoriaus pavaduotoja ugdymui) 

14. Aušra Kudrevičienė (direktoriaus pavaduotoja ugdymui), 

15. Rojus Šadurskas (direktoriaus pavaduotojas, kviestinis svečias) 

 

 

 

 


